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                     Kołobrzeg, dnia 29 czerwca 2021 r. 
 
BRM.0002.37.2021.K 
 

Protokół Nr 37/2021 
 
z XXXVII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 29 czerwca 2021 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 29 czerwca 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 18:20 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło 

budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

3) w sprawie cen i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację Miejską  

w Kołobrzegu sp. z o.o., 

4) w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu 

sp. z o.o., 

5) w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Dygowo, wykonywane przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu 

sp. z o.o., 

6) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na 

rok szkolny 2021/2022, 

7) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 
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8) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej z zakresu 

szczepień przeciwko grypie sezonowej dla mieszkańców miasta Kołobrzeg  

w wieku 65 lat i więcej, 

9) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla części działki nr 91/13 

położonej w obrębie 5, 

10) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22, 30/3 i 128 położonych w obrębie 5, 

11) w sprawie dokonania darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu Kołobrzeskiego, 

12) w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXV/508/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 

kwietnia 2021 r. w sprawie zamiany nieruchomości, 

13) w sprawie sprzedaży działek nr 74/3 oraz nr 74/4 w obr. 12, położonych  

w Kołobrzegu przy ul. Okopowej, 

14) w sprawie rozpatrzenia wniosku Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni 

Katyńskiej i Katastrofy Smoleńskiej w Kołobrzegu. 

4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu za 2020 rok, 

2) sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020, 

3) sprawozdanie z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXXVII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 36/2021 z XXXVI sesji, która odbyła się w dniu 26 maja 2021 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący przywitał uczestniczących o godz. 9:00 zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  
1. BARWINEK Kamil 
2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. DĄBKOWSKI Artur 
7. HOK Adam 
8. KALINOWSKI Jacek 
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9.KIEŁKOWSKI Przemysław 
10. LEWANDOWSKI Piotr 
11. PARUS Wiesław 
12. RZEPKA Piotr 
13. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 
14. TRAFAS Agnieszka 
15. WILK Danuta 
16. WOŹNIAK Jacek 
17. ZAWADZKI Dariusz 
18. ZIELIŃSKA Izabela 
19. ZIĘBA Łukasz 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Przewodniczących Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużonych dla Miasta Kołobrzegu 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 20 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne. Radna nieobecna 
usprawiedliwiona Małgorzata Grotto. 
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXVII sesji.   
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której udział wzięli: 
Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa, który w imieniu Komisji 

Prawa, zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do 

porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 15 projektu uchwały w sprawie zarządzenia 

wyborów do Rad Osiedli w Gminie Miasto Kołobrzeg i uchwalenia kalendarza wyborczego. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 

Rady zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad zgłoszonym przez Pana radnego Dariusza Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji 

Prawa polegający na wprowadzeniu do porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 15 

projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w Gminie Miasto Kołobrzeg 

i uchwalenia kalendarza wyborczego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

PRZECIW (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

NIEOBECNI (2) Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 jako 

podpunkt 15 projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w Gminie 

Miasto Kołobrzeg i uchwalenia kalendarza wyborczego. 

Porządek obrad XXXVII sesji po zmianach przyjętych przez Radę: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

3) w sprawie cen i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację Miejską  

w Kołobrzegu sp. z o.o., 

4) w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu 

sp. z o.o., 

5) w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Dygowo, wykonywane przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu 

sp. z o.o., 

6) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na 

rok szkolny 2021/2022, 

7) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 

8) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej z zakresu 

szczepień przeciwko grypie sezonowej dla mieszkańców miasta Kołobrzeg  

w wieku 65 lat i więcej, 

9) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla części działki nr 91/13 

położonej w obrębie 5, 

10) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22, 30/3 i 128 położonych w obrębie 5, 

11) w sprawie dokonania darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu Kołobrzeskiego, 

12) w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXV/508/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 

kwietnia 2021 r. w sprawie zamiany nieruchomości, 

13) w sprawie sprzedaży działek nr 74/3 oraz nr 74/4 w obr. 12, położonych  

w Kołobrzegu przy ul. Okopowej, 

14) w sprawie rozpatrzenia wniosku Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni 

Katyńskiej i Katastrofy Smoleńskiej w Kołobrzegu, 

15)  w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w Gminie Miasto Kołobrzeg  

i uchwalenia kalendarza wyborczego. 

4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

4) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu za 2020 rok, 
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5) sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020, 

6) sprawozdanie z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją zostało 

złożone również w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Kierownik Biura Zamówień Publicznych Urzędu Miasta 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta Kołobrzeg 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Kierownik Biura Zamówień Publicznych Urzędu Miasta 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja została nagrana i utrwalona 
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
O godz. 9:30 do obrad zdalnych dołączył Pan radny Krzysztof Plewko. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zaproponowane zmiany 
w budżecie uważa za uzasadnione i konieczne i że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu 
przy tym projekcie uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta ds. gospodarczych 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja, wystąpienia 
Przewodniczących Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone 
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) Jacek Kalinowski 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

Przewodniczący Rady stwierdził, większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/533/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2021 r. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje za projektem 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Członek Klubu, która przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub konsekwentnie 
wstrzyma się od głosu przy tym projekcie uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w 
głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały 
nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) Jacek Kalinowski 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/534/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie cen i opłat za usługi przewozowe 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, wykonywane 

przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu sp. z o.o 

Pani Anna Mieczkowska, Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Zanim Przewodniczący Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały, Przewodniczący 

Rady poinformował, że w sprawie trzech projektów uchwał dot. cen i opłat za usługi 

przewozowe lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, na terenie 

Gminy Kolobrzeg i na terenie Gminy Dygowo, wykonywane przez Komunikację Miejską  

w Kołobrzegu sp. z o.o., swoje opinie wyraziły związki zawodowe: Rada OPZZ Powiatu 

Kołobrzeg i Porozumienie Komisji Związków NSZZ „Solidarność”.  Rada OPZZ Powiatu 

Kołobrzeg w swojej uchwale z dnia 1 czerwca 2021 r., nie widzi możliwości poparcia 

propozycji zawartej w trzech projektach uchwał. Rada prosi o odstąpienie od zamiaru 

podniesienia cen biletów na transport publiczny. Porozumienie Komisji Związkowych NSZZ 

„Solidarność: pozytywnie zaopiniowało przedstawione trzy projekty uchwał. Opinie związków 

zawodowych stanowią załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub uznał przesłanki do 
podwyżek za uzasadnione i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub rozumie przesłanki, 
jakimi kieruje się Prezes Komunikacji Miejskiej i Prezydent Miasta, ale Klub będzie 
głosował przeciwko podwyżkom cen biletów i opłat za usługi przewozowe lokalnego 
transportu zbiorowego. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że to nie jest moment na 
podniesienie cen biletów i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu 
zbiorowego i Klub będzie głosował przeciw temu projektowi uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady, według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka 
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 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady 

 Prezes Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Artur Dąbkowski, Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie cen i opłat za 

usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

wykonywane przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu sp. z o.o.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (10) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
PRZECIW (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Zielińska 
NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/535/21 w sprawie cen i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu 
zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację 
Miejską w Kołobrzegu sp. z o.o. 
 
Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Kołobrzeg, wykonywane przez 

Komunikację Miejską w Kołobrzegu sp. z o.o.: 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 
Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w 
głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia cen 

i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Kołobrzeg, wykonywane 

przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu sp. z o.o.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

Nr XXXVII/536/21 w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację Miejską w 

Kołobrzegu sp. z o.o. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Dygowo, wykonywane przez 

Komunikację Miejską w Kołobrzegu sp. z o.o.: 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 
Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub szanuje wolę wójta  
i zagłosuje za. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia cen 
i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Dygowo, wykonywane 
przez Komunikację Miejską w Kołobrzegu sp. z o.o.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 

NR XXXVII/537/21 w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Dygowo, wykonywane przez Komunikację Miejską  

w Kołobrzegu sp. z o.o. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok szkolny 2021/2022: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski, Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
Mamy świadomość, że to nie odzwierciedla rzeczywistej stawki jednostki paliwa. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok szkolny 2021/2022: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR 

XXXVII/538/21 w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto 

Kołobrzeg na rok szkolny 2021/2022. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Piotr 
Lewandowski, Przewodniczący Rady a zarazem Członek Komisji. Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ   

NR XXXVII/539/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 

programu polityki zdrowotnej z zakresu szczepień przeciwko grypie sezonowej dla 

mieszkańców miasta Kołobrzeg w wieku 65 lat i więcej 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski, 

Przewodniczący Rady a zarazem Członek Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinia Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera cały program 
polityki zdrowotnej i zagłosuje za tym projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały o zmianie uchwały w 

sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej z zakresu szczepień przeciwko grypie 

sezonowej dla mieszkańców miasta Kołobrzeg w wieku 65 lat i więcej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Plewko 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/540/21 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej 

z zakresu szczepień przeciwko grypie sezonowej dla mieszkańców miasta Kołobrzeg 

w wieku 65 lat i więcej. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
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Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 

Wschód dla części działki nr 91/13 położonej w obrębie 5 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok, Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski, Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do wniosku Starosty i poprze 
projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla części działki nr 91/13 położonej w obrębie 5: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/541/21 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla części 

działki nr 91/13 położonej w obrębie 5. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22, 30/3 i 128 położonych w obrębie 5 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 23 czerwca 2021 r. wpłynęło do Rady Miasta 

pismo mieszkańców nieruchomości położonych przy ul. Chopina, Sikorskiego, Kopernika,  

w którym sprzeciwiają się rozwiązaniom zaproponowanym w projekcie uchwały. Pismo 

stanowi załącznik d o protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów negatywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu 
uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu uchwały.  

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu uchwały.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie rozstrzygnął do końca 
pewnych dylematów, które pojawiły się w trakcie dyskusji nad tym projektem uchwały 
i Klub nie wypracował jednolitego stanowiska. Przewodniczący Klubu dodał także, że 
osobiście podziela argumenty Pani architekt podane w uzasadnieniu do projektu 
uchwały, że ten kwartał cały, a w szczególności działki inwestora powinny być 
zagospodarowane. Czy zgodnie z jego życzeniem, to dopiero rozstrzygnie plan? W 
tym procesie może wziąć udział każdy radny. A ta uchwała jest uchwałą intencyjną, 
pozwalającą tylko rozpocząć procedurę. Dlatego Pan radny zapowiedział, że będzie 
głosował za tym projektem uchwały i zwrócił się do członków swojego Klubu z apelem 
do przyjęcia takiej postawy. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Członek Klubu, która przekazała, że Klub jest przeciwko otwarciu tej 
procedury planistycznej. Rada Miasta tej kadencji już raz się wypowiadała na temat 
zmian w planie dla terenu m.in. dla tych działek, dla większego obszaru i Rada 
odrzucała możliwość tych zmian argumentując, że jest to jeden z ostatnich obszarów 
w Dzielnicy Uzdrowiskowej, który ma taki a nie inny charakter tzn. taki historyczny, 
taką fajną zabudowę. Negatywnie co do możliwości zmiany planu na tym obszarze 
wypowiadają się także mieszkańcy okolicznych nieruchomości. Ci mieszkańcy 
obawiają się zmiany tzn. zwiększenia wskaźnika i wysokości zabudowy, co 
spowoduje też zacienienie ich nieruchomości. Jest to ostatni kwartał w tej dzielnicy  



17 
 

o takim charakterze i Klub „Nowy Kolobrzeg” stoi na stanowisku, że należy ten 
charakter utrzymać.” 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował według własnego uznania. „Jak radny podzielam pogląd Pana 
radnego Bogdana Błaszczyka, że w tej chwili Rada ma do czynienia z inicjacją 
przystąpienia do sporządzenia zmiany w planie, ale doświadczenia różne  
w Kołobrzegu każą z dużą dozą niepokoju patrzeć, w jakim kierunku to miejsce może 
być zabudowane, dlatego każdy z Członków będzie głosował według własnego 
uznania.” 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu: „Temat jest złożony i trudny i w naszym Klubie też 
nie udało się wypracować jednolitego stanowiska. Być może dyskusja, która za 
chwilę się rozpocznie pokaże, jakie są stanowiska poszczególnych radnych i jakie 
wątpliwości, co do tego projektu uchwały ma Klub.” 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, który zaproponował poprawkę: wykreślić w tytule i w  
1 projektu uchwały działkę nr 30/3. Natomiast, jeżeli chodzi o wysokość, to Pan radny 
powiedział, że takie uwagi można składać w momencie pracy nad planem. 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych  

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski, Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i 
przedstawicieli Klubów Radnych oraz dyskusja zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej, Komisji Komunalnej i Komisji Uzdrowiskowej o odrzucenie 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 
dla działek nr 22, 30/3 i 128 położonych w obrębie 5: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Adam Hok, Piotr Lewandowski, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
PRZECIW (8) 
Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 
Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 
NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania Stwierdzam, że Rada 
większością głosów odrzuciła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22, 30/3 i 128 
położonych w obrębie 5. 
 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie dokonania darowizny 

nieruchomości na rzecz Powiatu Kołobrzeskiego 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski, Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do wniosku Starosty i poprze 
projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i 
przedstawicieli Klubów Radnych oraz dyskusja zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
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urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie dokonania 

darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu Kołobrzeskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/542/21 w sprawie dokonania darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu 

Kołobrzeskiego. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXV/508/21 

Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie zamiany nieruchomości 

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Radni Niezależni”. W imieniu Klubu projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący 

Klubu.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Stanowisko Prezydent było 

negatywne i stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów negatywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu 
uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja w wyniku głosowania nie wyraziła stanowiska.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub analizował projekt 
uchwały i jeżeli chodzi o decyzję z dnia 28 kwietnia 2021 r., to Klub nie dopatrzył się 
uchybień i uważa tą decyzję za słuszną. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, która przekazała, że Klub podtrzymuje decyzję z dnia 28 kwietnia 2021 r.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub od samego początku 
mówił, że trzeba dążyć do transparentnego rozwiązania tej sprawy. Pan radny 
zapowiedział, że Klub będzie głosował za projektem uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej o odrzucenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działek  
nr 74/3 oraz nr 74/4 w obr. 12, położonych w Kołobrzegu przy ul. Okopowej:  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (10) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 
PRZECIW (9) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Wilk 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Grotto 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania przyjęła wniosek 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej i odrzuciła projekt uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Nr XXXV/508/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie 
zamiany nieruchomości. 
 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 74/3 oraz  

nr 74/4 w obr. 12, położonych w Kołobrzegu przy ul. Okopowej 

  

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Radni Niezależni”. W imieniu Klubu projekt 

uchwały przedstawił Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący Klubu.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent Miasta 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta zostało także 

przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów negatywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu 
uchwały. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub podtrzymuje stanowisko z 
28 kwietnia 2021 r. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas, która przekazała, że Klub podtrzymuje decyzję z dnia 28 kwietnia 2021 r. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Radca prawny uczestniczący w sesji 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Artur Dąbkowski, Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Piotr Lewandowski, Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Piotr Lewandowski, Przewodniczący Rady 

 Pan radny Adam Hok 

 Radca prawny uczestniczący w sesji 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej, która negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i złożyła wniosek 

o odrzucenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 74/3 oraz nr 74/4 w obr. 12, 

położonych w Kołobrzegu przy ul. Okopowej: 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 

PRZECIW (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Danuta Wilk 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 74/3 oraz nr 74/4 w obr. 12, położonych  

w Kołobrzegu przy ul. Okopowej. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

działek nr 74/3 oraz nr 74/4 w obr. 12, położonych w Kołobrzegu przy ul. Okopowej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

PRZECIW (9) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Danuta Wilk 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/543/21 w sprawie sprzedaży działek nr 74/3 oraz nr 74/4 w obr. 12, 

położonych w Kołobrzegu przy ul. Okopowej. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni Katyńskiej i Katastrofy Smoleńskiej  

w Kołobrzegu 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W dniu 16 czerwca 2021 r. do Rady Miasta wpłynął raport Prezydent 

Miasta z przeprowadzonych konsultacji społecznych w sprawie usytuowania pomnika – 

głazu z tablicą upamiętniającą Ofiary Zbrodni Katyńskiej. Do projektu uchwały zostały 

dołączone pisma zawierające stanowiska: 

1. Stowarzyszenia Klub Pioniera Miasta Kołobrzeg, które zajęło negatywne stanowisko. 

2. Terenowego Koła Związku Sybiraków w Kołobrzegu, które zajęło pozytywne 

stanowisko. 
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3. Światowego Związku Żołnierzy AK w Kołobrzegu, które poparło inicjatywę 

Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni Katyńskiej i Katastrofy Smoleńskiej  

w Kołobrzegu. 

4. Członka rodziny katyńskiej, który poparł inicjatywę Stowarzyszenia. 

5. Rady Współpracy Organizacji Kombatanckich i Związku Żołnierzy Wojska Polskiego  

w Kołobrzegu, która poparła inicjatywę. 

 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji projekt uchwały wraz uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski, Przewodniczący Komisji. 

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub rozpatrywał wszystkie 
stanowiska za i przeciw i każdy z Członków Klub będzie głosował indywidualnie. 

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Piotr 
Lewandowski, Członek Klubu, który przekazał, że on osobiście poprze projekt 
uchwały biorąc pod uwagę stanowisko Rady Współpracy Organizacji Kombatanckich 
i Związku Żołnierzy Wojska Polskiego w Kołobrzegu. Natomiast pozostali Członkowie 
Klubu podejmą decyzję indywidualnie podczas głosowania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
Pan radny dodał, że w tym wniosku chodzi o tablicę informacyjną. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Mieszkanka Kołobrzegu – Członek Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni 

Katyńskiej i katastrofy Smoleńskiej w Kołobrzegu. 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Artur Dąbkowski, Wiceprzewodniczący Rady 

 Prezes Zarządu Fundacji Historia Kołobrzegu Pamięć i Tożsamość Miasta 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni Katyńskiej i Katastrofy Smoleńskiej  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Adam Hok, Agnieszka Trafas, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/544/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku Stowarzyszenia Budowy Pomnika 

Zbrodni Katyńskiej i Katastrofy Smoleńskiej w Kołobrzegu. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem  

o godzinną przerwę w obradach. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

PRZECIW (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak 

BRAK GŁOSU (1) Bogdan Błaszczyk 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady zgodnie z wolą Rady ogłosił przerwę w obradach do godziny15:00. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rad 

Osiedli w Gminie Miasto Kołobrzeg i uchwalenia kalendarza wyborczego 



25 
 

W dniu 16 czerwca 2021 r. do Radnych został przesłany raport Prezydent Miasta 

z przeprowadzonych konsultacji społecznych dotyczących zniesienia jednostek 

pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg. Raport stanowi załącznik do protokołu. 

Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący Komisji Prawa. 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały.  Pani 

Prezydent zwróciła się do Rady z prośbą, aby przy podejmowaniu decyzji wzięła pod uwagę 

wyniki przeprowadzonych konsultacji. Stanowisko zostało przedstawione także w formie 

pisemnej i stanowi załącznik do protokołu.   

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk, Przewodniczący Klubu: „Przez media przetoczyła się fala krytycznej 
dyskusji pod adresem pracy poszczególnych Rad Osiedli. Wytknięto wiele błędów 
funkcjonalnych i prawnych. Nie mniej jednak złożona obietnica społeczeństwa 
obywatelskiego deprymuje nas do kontynuacji. Demokracja jest trudnym zakresem, 
ale trzeba ją bronić. Naszym obowiązkiem jest nowelizować prawo przez nas 
ustanowione i je poprawiać. Mamy także przykłady bardzo dobrej pracy Rad Osiedli, 
na której należałoby się wzorować. Myślę, że błędem jest zajmowanie tam funkcji 
przez radnych Rady Miasta. Czasami ta sytuacja zniechęca do pracy. Prawo tego nie 
zabrania. Do wyborów mamy trochę czasu i nad tym trzeba się zastanowić. Jeżeli 
partie będą trzymały się od tego z daleka, to widzę szansę dobrej pracy Rad Osiedli”. 
Na zakończenie wypowiedzi, Pan radny dodał, że Klub „Kołobrzescy Razem” będzie 
głosował za projektem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Członek Klubu: „Przypomnę, że w 5 osiedlach udało się wybrać radnych. Frekwencja 
była na poziomie 2-3%. Znaczna część mieszkańców generalnie nie wie, że 
funkcjonują Rady Osiedli. Formuła w tej formie się wyczerpała. Rada Miasta  
i Prezydent Miasta podejmowali decyzje upodmiotowienia tych Rad Osiedli. Były to 
środki finansowe, z którymi też sobie nie poradzili. Pani Prezydent Miasta powołała 
Pełnomocnika ds. Współpracy z Radami Osiedli. W obecnej sytuacji Klub Radnych 
„Nowy Kołobrzeg” będzie głosował przeciwko zarządzeniu wyborów do Rad Osiedli.” 
   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu zapowiedział, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował zgodnie z własnym sumieniem. „Uważam, że Rady Osiedli dobrze 
funkcjonują, gdzie nie ma politycznej ingerencji. Radni Rady Miasta nie powinni być 
radnymi osiedlowymi, bo z tego rodzą się tylko patologie. Trudno mi będzie głosować 
za likwidacją tych ciał społecznych. Dwie, trzy Rady Osiedli działają bardzo 
sprawnie.” 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska i każdy z Członków Klubu będzie głosował zgodnie z własnym 
sumieniem. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
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 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 8 „Rzemieślnicze” 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 „Radzikowo” 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych  

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Adam Hok w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Artur Dąbkowski, Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Anna Mieczkowska, Prezydent Miasta 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko  
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zarządzenia 
wyborów do Rad Osiedli w Gminie Miasto Kołobrzeg i uchwalenia kalendarza wyborczego: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
PRZECIW (10) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 
Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Łukasz 
Zięba 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Zielińska 
NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały  
w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w Gminie Miasto Kołobrzeg 
i uchwalenia kalendarza wyborczego. 
 

Punkt 4 podpunkt 1 – Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu za 2020 rok 
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W imieniu Prezydent Miasta głos zabrała Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca 

Prezydenta Miasta ds. społecznych, która przekazała, że sprawozdanie zostało złożone  

w formie pisemnej i poprosiła o pytania, jeżeli radni mają uwagi do sprawozdania.   

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższe sprawozdanie opiniowała Komisja Społeczna. Przewodniczący Rady 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. Opinia 

Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania. 

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek, Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania.  

 
Wobec braku chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 

sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za 2020 

rok: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie  

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za 2020 rok. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydent Miasta z realizacji Rocznego programu 

współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 

 

W imieniu Prezydent Miasta głos zabrała Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca 

Prezydenta Miasta ds. społecznych, która przekazała, że sprawozdanie zostało złożone  

w formie pisemnej i poprosiła o pytania, jeżeli radni mają uwagi do sprawozdania.   

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Powyższe sprawozdanie opiniowała Komisja Społeczna. Przewodniczący Rady 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. Opinia 

Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania. 

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek, Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 

sprawozdania Prezydent Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Rzepka 

BRAK GŁOSU (4) Renata Brączyk, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów) przyjęła sprawozdanie 

Prezydent Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2020. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – sprawozdanie Prezydent Miasta z działalności między sesjami. 

Prezydent Miasta złożyła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do sprawozdania. 

Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację w sprawie montażu progu zwalniającego. 
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Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył interpelację w sprawie organizacji spotkania  

z mieszkańcami w sprawie bezpieczeństwa w ruchu pieszym i drogowym – ulica Wylotowa. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła siedem interpelacji: 

1) w sprawie informacji znajdujących się w oświadczeniu ornitologa 

2) w sprawie przetargu nas przebudowę ul. Obrońców Westerplatte 

3) w sprawie konsultacji społecznych dotyczących Rad Osiedli 

4) w sprawie rozpoczęcia procedury planistycznej dot. Osiedla Ogrody 

5) w sprawie wykupu działki nr 8/41 obręb 14 

6) w sprawie budynku mieszkalnego (dawny sklep Rogalik) 

7) w sprawie uporządkowania miejsc pieszych i rowerzystów 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelację w sprawie zabudowy działki po sklepie 

Rogalik. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył sześć zapytań: 

1) w sprawie inwentaryzacji przyrodniczej 

2) w sprawie kanalizacji sanitarnej z zachodniej części miasta na wschodnią 

3) w sprawie PŻB 

4) w sprawie wyceny nieruchomości przy ulicy Kamiennej 

5) w sprawie decyzji o warunkach zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego – budynek 

na terenie dawnego sklepiku Rogalik 

6) w sprawie inwentaryzacji obiektów handlowych 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych poinformowała, że odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania zostaną udzielone na piśmie. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył także zapytanie dotyczące analizy oświatowej. 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych poinformowała, że dokument jest obecnie 

poprawiany przez audytora i po poprawieniu zostanie przesłany do wiadomości radnych. 

 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 
1. Do wiadomości Radnych zostało przesłane Zarządzenie Nr 64/21 Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg z dnia 9 czerwca 2021 r. w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 98/19 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 25 września 2019 r. w sprawie powołania 

Komitetu Rewitalizacji. 

2. Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna XXXVIII sesja jest planowana w dniu 

28 lipca 2021 r. (środa).  

 

W tym punkcie porządku obrad głos zabierali: 

Pan radny Krzysztof Plewko 

Pan radny Jacek Woźniak 

Pani radna Izabela Zielińska 

Pan radny Maciej Bejnarowicz 

Radni w swoich wystąpieniach poruszyli sprawę, jaka ostatnio ukazała się w mediach  

a dotyczyła Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Artura Dąbkowskiego. 
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Pan radny Artur Dąbkowski, Wiceprzewodniczący Rady 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad tym 

punktem porządku obrad. 

 

Punkt 7 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXVII sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg,  Piotr Lewandowski 
 
 
Osoba sporządzająca protokół, Danuta Nowak 
 

 

 

 


